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Hallo, 
 
Ik weet niet in hoeverre het nog mogelijk is om een punt aan te dragen voor vanavond. 
Onze buren (de initiatief nemers van het honden hotel) hebben een bureau in de arm genomen 
voor het opstellen van een geluidsrapport. 
 
Wij vragen ons alleen af in hoeverre dit een onafhankelijk rapport wordt. Doorgaans is het vaak 
zo dat degene die het onderzoek betaald bepaald welke richting de uitslag opgaat. 
Is dit niet iets wat de gemeente op zou moeten pakken indien de gemeente van mening is verder 
te moeten gaan met het aanpassen van het bestemmingsplan. En dan van te voren een maximaal 
toelaatbaar geluidsoverlast vast te stellen, waarbij de huidige situatie als uitgangspunt dient 
worden genomen zoals in de voorwaarden van het VAB-beleid. 
 
Dit wil ik graag nog mee geven aan de raadsleden, daarom het vriendelijke verzoek om dit door te 
sturen naar de raadsleden. 
 
Vriendelijke groeten, 
Mark Braakman 


